



Parents' Letter No. 12

14 March 2019

Dear Parent/Guardian,

**Second Term Pre-test After-school Tutorial Classes, Summer Uniform,
Easter Holiday Tutorial Classes**

Please be informed of the following matters:

1. Second Term Pre-test After-school Tutorial Classes (2018/2019)

The Second Term Test will be conducted from 22 to 29 March 2019. To help them prepare for the test – and in addition to the revision they do at home – students may also attend pre-test after-school tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held on 18, 19 & 21 March 2019 from 3:30 p.m. to 4:30 p.m., and will be conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For details of the classes, please refer to the table below.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Dates: 18, 19, 21 March 2019

Time: 3:30 pm – 4:30 pm

Subject Department	18 Mar 2019 (Mon)	19 Mar 2019 (Tues)	21 Mar 2019 (Thur)
	Teacher on duty		
Chinese Language		205	205
Chinese for NCS students	Library	Library	Library
English	202 (S1-S3)	202 (S1-S3)	202 (S1-S3)
Mathematics	401	401	401
Liberal Studies	Library (S5)		Library (S4)
Life & Society	Library (S1)	Library (S2)	Library (S3)
Chemistry		Chem lab	Chem lab
Biology	Bio lab	Bio lab	
Physics	Phy lab	Phy lab	
Integrated Science			IS lab 2
BAFS	Library	Library	
Economics	Library		
ICT	Library (S4)	Library (S5)	
Geography	Library (S1-S3)	Library	Library
THS		Library	Library
HKDSE PED	Library		
European Languages	Library (Spanish)		Library (French & Spanish)

2. Summer Uniform

With effect from 8 April 2019 (Monday), students may opt to wear summer uniform. Starting from 29 April 2019 (Monday), it will be compulsory for all students to wear summer uniform.

Please refer to the school uniform rules and regulations in the students' handbook, to ensure that your child/ward has proper uniform and appearance when attending school. Failure to comply with school uniform rules and regulations may result in a black mark being issued which may have an adverse effect on your child's /ward's conduct grade and, possibly, promotion to a higher form.

3. S1 – S3 Easter Tutorial Classes during Easter Holiday (12, 15 and 16 April 2019)

I am pleased to inform you that our school will run the Easter Tutorial Classes across the Easter Holiday for all S.1 to S.3 students. The primary goal is to strengthen students' academic competence and learning skills so as to prepare them for senior curricula. The school will provide tailor-made learning materials for students.

The Easter Tutorial Classes will run on 12, 15 and 16 April 2019, 8:30 am to 12:30 pm. However, S.1 and S.2 students will be allowed to complete the program at 11:00 am on 16 April (Tues). Details of the classes are summarized in the table overleaf.

S.1-S.2 students may make selections on the subjects that fit their needs and interests. S.3 students are strongly advised to attend the full block of 3 days of the Tutorial Classes so as to prepare them well for the transition from junior form to senior form curriculum.

Certificates of Completion will be awarded to those students who have completed the course(s) with an attendance rate of at least 80% together with the completion of all tasks. As recognition of their effort and depending on their behaviour and learning attitude, they may be granted a maximum of 10% credit marks towards their coursework marks in the Yearly Examination in the subject(s) they have completed.

Please return the reply slip to your child's/ward's class teacher **on or before 21 March 2019**. Please be reminded that all school rules, punctuality and attendance measures are applicable as on normal school days. If students are absent, parents will be informed. For enquiries, you may contact Ms. Dunn Ling at 2576 1871.

Yours faithfully,

YEUNG KWONG Mong-ha
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and e-class parent app.

S1 – S3 Easter Tutorial Classes to be held on 12, 15 and 16 April 2019

Course No.	Subject	Date	Time	Venue	Target Group
S1_ENG	English 英文	12 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.	Rm 101	S.1 Students
		15 April			
S1_NCSC	NCS Chinese 非華語學生中文	12 April	10:00 a.m. – 11:00 a.m.	Rm 101	
		15 April			
S1_CHIN	中國語文	12 April	10:00 a.m. – 11:00 a.m.	Rm 102	
		15 April			
S1_LS	Life & Society 生活與社會科	12 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 101	
		16 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.		
S1_MATH	Mathematics 數學	15 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 101	
		16 April	10:00 a.m. – 11:00 a.m.		
S2_MATH	Mathematics 數學	12 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.	Rm 103	S.2 Students
		15 April			
S2_ENG	English 英文	12 April	10:00 a.m. – 11:00 a.m.	Rm 103	
		15 April			
S2_NCSC	NCS Chinese 非華語學生中文	12 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 103	
		16 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.		
S2_CHIN	中國語文	12 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 104	
		16 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.		
S2_L&S	Life & Society 生活與社會科	15 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 103	
		16 April	10:00 a.m. – 11:00 a.m.		
S3_NCSC	NCS Chinese 非華語學生中文	12 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.	Rm 201	S.3 Students
		15 April			
		16 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.		
S3_CHIN	中國語文	12 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.	Rm 202	
		15 April			
		16 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.		
S3_ENG	English 英文	12 April	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 201	
		15 April			
		16 April	8:30 a.m. – 9:30 a.m.		
S3_MATH	Mathematics 數學	12 April	10:00 a.m. – 11:00 a.m.	Rm 201	
		15 April			
		16 April			

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零一八至二零一九年度 第十二號家長信撮要

一、 「第二次統測前課後研習班」(2018/2019)

本學年第二次統一測驗將於2019年3月22日至3月29日舉行，是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為第二次統一測驗打好基礎。

「統測前課後研習班」將於2019年3月18、19和21日下午3時30分至4時30分進行，研習班由本校老師指導，歡迎貴子女參加，以鼓勵他們努力溫習，準備統測。課後研習班時間表請參閱本通告的英文版。

二、 更換夏季校服

時值春季，天氣漸暖，學生可於2019年4月8日(星期一)起，選擇穿著冬季或夏季校服上學。惟自2019年4月29日(星期一)起，所有學生須穿著整齊夏季校服回校上課。

有關夏季校服的詳細式樣，請參閱學生手冊內的校服規則。煩請家長督促貴子弟穿著整齊校服上課。若學生的校服不合規格，將會被記缺點，並影響操行的評級。

三、 中一至中三級復活節假期研習班

中一至中三復活節假期研習班將於2019年4月12、15及16日舉行。上課時間由上午8時30分至中午12時30分，而中一、中二於4月16日(星期二)的上課時間由上午8時30分至11時正。是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為升讀香港中學文憑試課程打好基礎。有關安排請參考附表。

同學可按個人興趣與能力，自由選擇。本校強烈建議中三級同學參與整個復活節假期研習班，為升讀中四作好準備。

同學如能達到80%出席率，並完成課程指定習作，將獲頒發證書。此外，根據同學的學習態度，將會調升學年考試的“持續評估”分數，最高10%，以作鼓勵。

請填妥回條，並於2019年3月21日或之前交回班主任。煩請督促貴子弟須遵守校規及穿着整齊校服。如貴子弟缺席研習班，本校將通知家長。

如有查詢，請致電本校（電話號碼：2576 1871）聯絡鄧凌老師。

Reply Slip (for S.1 – S.3 only)
Easter Holiday Tutorial Classes (Parents' Letter No. 12)

To: Principal

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of Parents' Letter No. 12 and have noted the contents therein.

S1 – S3 Easter Holiday Tutorial Classes

* Yes, I would like my child/ward to take part in the Easter Holiday Tutorial Classes.

Course no.: _____

(Students may choose more than one course.)

* No, I would not like my child/ward to take part in the Easter Holiday Tutorial Classes.

Parent's/Guardian's Signature: _____

Parent's/Guardian's Name: _____
(IN BLOCK LETTERS)

Contact Phone No. _____

Student's Name: _____
(IN BLOCK LETTERS)

Class & Class No.: _____

Date: _____

*Please put a ✓ in the appropriate box.

回 條 (第十二號家長信)

本人已閱讀本通告及清楚所有內容。

復活節假期研習班

1. 中一至中三級復活節假期研習班

* 小兒/女希望參加以下復活節假期研習班，
課程編號: _____。
(學生可選多於一個研習班。)

* 小兒/女未能參加復活節假期研習班。

家長簽署: _____

家長姓名: _____

家長聯絡電話: _____

學生姓名: _____

班別及班號: _____ ()

_____年_____月_____日

*請於合適的方格內加上✓。